
Protokoll for møte i  

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre  

18.06. 2012 
 

Dato: 18.06.2012 

Sted: Bioforsk Svanhovd  

Møtetid: 17.00-19.00  

 

Tilstede:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styremøtet var i forkant av møtet med det Faglig rådgivende utvalget. 

Sak 18/2012 Åpning av møte, registrering og godkjenning. 

a) Styreleder ønsket velkommen. 

b) Kurt Wikan og Mariann Wollmann Maggs ble valgt som underskrivere av protokoll 

c) Innkalling og saksliste ble godkjent. 

d) Protokollene fra styremøtene 9. og 29. mai 2012, ble godkjent. 

 

Sak 19/2012 Hyttebøkene fra Ellenvannskoia i Øvre Pasvik nasjonalpark 

Nasjonalparkforvalter har etter samråd med styreleder hentet ut 4 utskrevne hyttebøker 

fra Ellenvannskoia.  Tanken er å ta vare på de originale bøkene som historiske 

dokumenter, og å legge ut igjen gode kopier på hytta. 

Vedtak 

Nasjonalparkstyret for Øvre Pasvik antar tilbudet fra Tromsø ASVO på kr 17.000 til 

digitalisering, opptrykking og innbinding av 4 hyttebøker fra Ellenvannskoia, og kr 1500 

(inkl. mva) for bruk av ekte skinn i permen.  

 

 

 Styret: 

 

Karine Emanuelsen (styreleder) 

Kurt Wikan (nestleder) 

Mariann W. Magga 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekretariat: Rolf E. Sch. Kollstrøm, 

nasjonalparkforvalter 

 

Meldt forfall: 

Staal Nilsen 

 

 



Sak 20/2012 Søknad fra Grensevakten om bruk av overskuddsmasse fra Øvre 

Pasvik landskapsvernområde 

Bakgrunn 

Grensevakten /Forsvaret søker om å benytte ca 60 kubikkmeter steinmasse som er 

lagret i grustaket sør for Gjøkåsen grensevaktstasjon, i landskapsvernområdet, se 

vedlagte bilder.  Dette er steinmasse som er utsoldet etter masseuttak til vedlikehold av 

Grensefossveien i 2009. Steinmassen skal brukes til reparasjon av flomskader på veien 

mellom P-plass ved vegslutt ved Grensefoss og OP Grenseberget. Grensevakta skriver at 

vedlikeholdet må skje uansett, men det vil ha stor økonomisk betydning å benytte 

stedlige masser. FeFo som grunneier og eier av steinmassen har gitt tillatelse til 

formålet. 

 

Vedtak 

Styret for Øvre Pasvik nasjonalpark og –landskapsvernområde mener at foreliggende 

søknad fra Grensevakta om steinuttak i landskapsvernområdet må vurderes som en 

søknad om dispensasjon fra verneforskriften.  

Gjeldende forvaltningsplan sier at aktuelle massetak skal avsluttes, noe som ikke er 

gjennomført så langt. Samtidig er styret kjent med at det er ønsker om tilgang på 

masser til lokalt bruk i Øvre Pasvik. Styret vil se på problematikken ved forestående 

revidering av forvaltningsplanen. Det er her en mulighet for at det vil være behov for 

omsøkte masse i forbindelse med avslutning av aktuelle grustak. 

På denne bakgrunnen vil styret avslå søknaden i sin nåværende form. Forsvarets behov 

for masser vil bli vurdert ved revidering av forvaltningsplanen. Dersom Forsvaret 

v/Grensevakta ønsker å opprettholde sin søknad, ber styret om at søker framskaffer 

dokumentasjon på tiltakets virkning på verneverdiene, jf naturmangfoldlovens § 48. 

 

Sak 21/2012 Orienteringer 

a) Tidspunkt for befaring nasjonalparken  

b) Invitasjon til nasjonalparkkonferanse Otta 31.08.2012 

c) Eventuelt 

Tatt til orientering. 

 

 

 

 

____________ sign.__________ 

Karine Emanuelsen, styreleder 

 

 

Rett protokoll bekreftes 

 

 

__________ sign._____________    __________ sign.___________  

      Mariann Wollmann Magga                        Kurt Wikan 


